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Przewodniczący
Rady Miasta w Sanoku
mgr Andrzej Romaniak

Interpe lacia radnego Macieja Drwięgi w sprawie:

rozważenia wprowod.zenia sygnalizacji świetlnej na drodZe krajowej nr 28f tj.

na skrzyżowaniu ulic Stróżowska, Lipińskiego, Beksińskiego w Sanoku.

po uzyskaniu odpowiedzi na pismo w sprawie zmiany organizacji ruchu

na wlw slłzyżowaniu od Generalnego Dyrektora Dróg Krajowych i Autostrad

oceniam ją jako niesatysfakcjonującą. W swojej odpowiedzi p.Mariusz BĘskal
Zastępca Dyrektora Oddziafu nlpełnie pominął fakt rrrńany przepisów

drogowych pole gających na absolutnym pierwszeństwie pieszych na PrzejŚciach

co w warunkach braku sygnalizacji świetlnej i duzej liczby pojedynczych

pieszych korzystąących z tego prawa powoduje tworzenie się korków na

przyległch ulicach (przede wszystkim Lipińskiego, Strózowska).

TJporządkowanie ruchu za pomocą sygnali zacji świetlnej spowodowałoby

konieczność grupowaria się pieszych chcących skorzystaó z przejŚcia, a tym

samym zmniejszyło częstotliwość zatrrymywania ruchu samochodowego

z powodu indywidualnych przejść pieszych. Przytoczone w odpowiędzi

argumenty doty czące planowanego wykonania oświetlenia dedykowanego wlw
przejśc otaz przygotowań do realizacji drugiego etapu obwodnicy Sanoka,

skądinąd bardzo pożlĄeczne i oczekiwane ptzez mieszkańców nie doĘczą
jednak bezpośrednio zgłoszonego problemu i propozycji jego rozwiązania.

W związlll z powyzszym zwtacam się z zapytaniem czy Burmistrz

Miasta Sanoka planuje zgodnie z zapowiedzią włączyc się aktywnie

w próbę rozwiązaniatego problemu, & jeżeli tak, to w jaki sposób ?
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